
 

Kommunstyrelsen 

 

Protokoll nr 3 fört vid kommunstyrelsens sammanträde onsdagen den 10 februari 

2010 kl 15.30 - 15.35 

   

Justerat den 17 februari 2010 Anslaget den 18 februari 2010 

   

   

   

Sten Nordin Carin Jämtin Ann-Katrin Åslund 

  

Närvarande:  

  

Ordföranden Sten Nordin (m) 

1:e vice ordförande Carin Jämtin (s) 

2:e vice ordförande Ann-Katrin Åslund (fp) 

  

Ledamöter Rolf Könberg (m) 

Cecilia Brinck (m) 

Marie Ljungberg Schött (m) 

Petter Lindfors (m) 

Regina Kevius (m) 

Tomas Rudin (s) 

Teres Lindberg (s) 

Ann-Margarethe Livh (v) 

  

Tjänstgörande ersättare Mirja Räihä Järvinen för Roger Mogert (båda s) 

Stefan Nilsson för Emilia Hagberg (båda mp) 

  

Ej tjänstgörande ersättare Margareta Björk (m) 

Berthold Gustavsson (m) 

Ulf Fridebäck (fp) 

Ewa Samuelsson (kd) 

Per Ankersjö (c) 

Abdo Goriya (s) 

  

Föredragande borgarråd Ulla Hamilton (m) 

Joakim Larsson (m) 

Madeleine Sjöstedt (fp) 

 

Dessutom var stadsdirektör Irene Svenonius samt kanslichef Christian 

Rockberger närvarande. 

 



Kommunstyrelsens protokoll nr 3  2010-02-10 

2 

§ 1   

Justering 

 

Förste vice ordföranden Carin Jämtin (s) och andre vice ordföranden Ann-Katrin 

Åslund (fp) utsågs att tillsammans med ordföranden Sten Nordin (m) justera 

dagens protokoll. Justering äger rum onsdagen den 17 februari 2010.  

 

 

§ 2  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

22/1 – 28/1 2010 anmäldes (bilaga 3:1).  

 

 

§ 3  

Bildande av dotterbolag till AB Stokab för fiberförbindelser som nyttjas av 

staden (AB S:t Erik fiber) 

Dnr 023-2442/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om bildande av dotterbolag till AB 

Stokab för fiberförbindelser som nyttjas av staden.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2010:18. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande.  

1. AB Stokab:s bildande av dotterbolag (AB S:t Erik Fiber) i enlighet med 

utlåtandet godkänns.  

2. En styrelse bestående av sju styrelseledamöter och tre suppleanter samt 

en lekmannarevisor och en suppleant för denne utses för tiden till och 

med ordinarie bolagsstämma 2011: 

Sebastian Cederschiöld, ordförande 

Sven Hulterström, vice ordförande 

Magnus Baude, ledamot 

Caroline Wallensten, ledamot 

Ulf Keijer, ledamot 

Mirja Räihä Järvinen, ledamot 

Åke Askensten, ledamot 

Anders Blom, suppleant 

Olof Gustafsson, suppleant 

Per Ohlin, suppleant 

Jarl Wennerholm, lekmannarevisor 

Håkan Apelkrona, lekmannarevisorssuppleant. 

3. Förslaget till bolagsordning godkänns, bilaga 1 till utlåtandet. 
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§ 4  

Granskning av delårsrapport  - uppföljning av budget 2009 

Remiss från stadsrevisionen, revisorsgrupp 1 

Dnr 124-2381/2009 

Skrivelse 4 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från stadsrevisionen av Granskning av 

delårsrapport – uppföljning av budget 2009. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:15. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Granskning av delårsrapport – uppföljning av budget 

2009” överlämnas och åberopas denna promemoria. 

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Jämtin samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda 

uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2010:15. 

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 5  

2010 års ordinarie bolagsstämma vid Stockholms Stadshus AB 
Val av stämmoombud, fastställelse av resultat- och balansräkning, arvoden m.m. jämte val 

av ombud för övriga, utanför koncernen Stockholms Stadshus AB stående hel- och delägda 

bolag 
Dnr 023-1/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om 2010 års ordinarie bolagsstämma 

vid Stockholms Stadshus AB. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2010:16. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Irene Lundquist Svenonius utses till ombud vid Stockholms Stadshus AB:s 

m.fl. bolagsstämmor för tiden fram till 2011 års ordinarie bolagsstämmor. 

Vid dennes förhinder utses till ombud Gunnar Björkman, Carina Lundberg 

Uudelepp, Staffan Ingvarsson eller Catharina Gyllencreutz. 

2. Ombudet får i uppdrag att vid respektive ordinarie bolagsstämma 2010 rösta 

i enlighet med av revisorerna tillstyrkta förslag beträffande  

- fastställelse av resultat- och balansräkningar 

- disposition av bolagets fria kapital enligt den fastställda balansräkningen 

- ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter och verkställande direktören för 

2009 års förvaltning.  

3. Ombudet får i uppdrag att företräda staden avseende förslag om 

- beslut om nyemission 

- beslut om ändring av bolagsordning. 

4. Ombudet får i uppdrag att rösta för att de styrelsehandlingar som inför varje 

styrelsemöte tillställs styrelseledamöterna, samtidigt även tillställs en av 

respektive aktieägare anvisad företrädare, allt i den omfattning som inte 

hindras av tvingande lag. 

5. Ombudet får i uppdrag att vid Stockholms Stadshus AB:s ordinarie bolags-

stämma 2010 rösta för 

- årsarvoden år 2010 till styrelseledamöter m.fl. enligt bilaga 2 till prome-

morian. 

 

 

§ 6  

Staden bör namnge en gata eller plats efter Tage Erlander 

Motion 2008:67 

Dnr 312-2299/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Tomas Rudin och Arhe Hamednaca 

(båda s) i vilken de föreslår att staden bör namnge en gata eller plats efter Tage 

Erlander. 

 

Borgarrådet Alvendal (m) hade redovisat ärendet i utlåtande 2010:23. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande.  

1. Motion (2008:67) av Tomas Rudin och Arhe Hamednaca (båda s) om 

”Staden bör namnge en gata eller plats efter Tage Erlander” anses 

besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 

2. Tage Erlanders Plats fastställs som nytt namn på allmän plats enligt karta, 

bilaga 2 till utlåtandet. 
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§ 7  

Överenskommelse mellan Stockholms läns landsting och Stockholms stad 

om hälso- och sjukvårdsansvar för äldre samt personer med fysisk 

funktionsnedsättning, utvecklingsstörning eller autismspektrumstillstånd 

samt för personer med förvärvad hjärnskada eller annan kognitiv svikt 

Dnr 327-2157/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag till revidering av tidigare överens-

kommelse från 2002 mellan Stockholms läns landsting och Stockholms stad om 

hälso- och sjukvårdsansvar för äldre samt personer med olika fysiska funktions-

nedsättningar. 

 

Borgarråden Samuelsson (kd) och Kristersson (m) hade redovisat ärendet i 

utlåtande 2010:16. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande.  

Överenskommelse mellan Stockholms läns landsting och Stockholms stad 

om hälso- och sjukvårdsansvar för äldre samt personer med fysisk funktions-

nedsättning, utvecklingsstörning eller autismspektrumstillstånd samt för per-

soner med förvärvad hjärnskada eller annan kognitiv svikt godkänns, bilaga 

1 till utlåtandet. 

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarrådet Jämtin samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s), Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till 

socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda 

uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2010:16.  

 

 

§ 8  

Sponsring av stadens idrottsanläggningar 

Motion 2009:1 

Dnr 328-13/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Per Ankersjö (c) i vilken han 

föreslår att Stockholms stad borde ta tillvara möjligheterna att utnyttja 

sponsorpengar inom idrotten, såväl i nya som befintliga anläggningar.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande 2010:22. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  
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Borgarrådet Jämtin (s) samt Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till socialdemo-

kraternas och miljöpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2010:22. 

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande 2010:22.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande.  

Motion (2009:1) av Per Ankersjö (c) om ”Sponsring av stadens idrottsan-

läggningar” anses besvarad med vad som sägs i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Jämtin samt Tomas Rudin, Teres Lindberg och Mirja Räihä 

Järvinen (alla s) och Stefan Nilsson (mp) hänvisade till borgarrådet Jämtins och 

Stefan Nilssons gemensamma yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Ersättaryttrande 

 

Per Ankersjö (c) hänvisade till sitt ersättaryttrande som redovisas i utlåtande 

2010:22. 

 

 

§ 9  

Avsägelser och fyllnadsval 

Memorial 2010:2  

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2010:2 om avsägelser och fyllnadsval.  

 

Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  

 

 

Vid protokollet 

Ylva Tengblad 

 


